

Referat af bestyrelsesmøde i GF Sømoseparken d. 22. august 2023 afholdt hos Per i nr. 34.

Tilstede: Filippa, Susanne, Annette, Kirsten, Per

Referent: Per

---

Bestyrelsens seneste møde efter arbejdsdagen blev aflyst, da flere var ude at rejse, hvorfor dette var det første møde i den nye bestyrelse.

Kort orientering vedr. de nye papbeholdere. Aftalen er, at vi ser, om antallet passer eller der skal en eller flere til. Annette kunne fortælle, at beholderne netop var tømt i dag, så nu kan vi begynde at holde øje med, om kapaciteten er korrekt.

Herefter blev der talt om, om vi, når antallet af beholdere var på plads, skulle indhente tilbud på en form for afskærmning/skjul af samleområdet. Der var enighed om at indhente tilbud i en trækonstruktion, der vil matche bebyggelsens øvrige hegn i udseende og farve. Planen er, at et sådant tilbud vil kunne komme til afstemning på kommende generalforsamling. Per afstemmer med Vestforbrænding.

Søndag den 20. august var der et mindre uheld på rampen. De forholdsvis små skræmmer det medførte, ønsker vi ikke at forfølge.

Herefter snak om, at regnvandet er ved at underminere rampen – Troels nr. 32 vil sammen med Per og muligt Rasmus nr. 44 udbedre dette.

Til arbejdsdagen den 3. september er der afbud fra Susanne og Per. Kirsten og Annette tager teten. (Per skriver mail og Facebook)

- Hækklipning fællesområder, bl.a. legepladsen, P-plads, boldbanen og "svinget" v. boldbanen.
- Ukrudt på P-plads mod nr. 40 og mod skoven.
- Sti vokser sammen ved "trekanten" v. nr. 22 og 24.
- Opsamling af affald.

Årshjulet laves og lægges på hjemmesiden af Kirsten

- 3. september kl. 10-12 arbejdsdag
- 29. oktober kl. 14 halloween v. Charlotte nr. 46 og Jeanette 42
- 14. november bestyrelsesmøde hos Annette
- 11. februar Fastelavn v. Runa og Krisitne
- 27. februar bestyrelsesmøde hos Kirsten
- April (dato ikke fastsat grundet usikker ferieplan) generalforsamling
- 5. maj 10-12 arbejdsdag og efterfølgende bestyrelsesmøde m. planlægning af 24/25

Snak om fjernvarme. Per skriver til Henrik nr. 26 ang. tilmelding og status, og om der skal en update ud.

Snak om vintertjenesten/grøntpleje. Kirsten vil kontakte alternativer til ISS for tilbud.

Ligeledes snak vores forsikringer. Annette vil kigge policer og betingelser igennem og se, om vi fortsat er korrekt dækket.

Filippa har fortsat stafetten med at byde tilflyttere velkommen med en lille blomst og et skriv, som hun løbende opdaterer – dog kunne hun desværre oplyse, at hun ved kommende GF ønsker at udtræde af bestyrelsen.

Annette forventede at fortsætte i bestyrelsen for endnu en periode ved kommende GF, da hun var valgt for et enkelt år grundet der ellers ville være to fra samme husstand. Susanne der ligeledes er på valg, var ikke helt afklaret, om hun ønskede endnu en periode, og vil overveje inden et endeligt svar.

Der blev herefter talt om, hvordan vi kunne få alle til at tage en tørn i bestyrelsesarbejdet. Det er en svær størrelse. Enighed om at lodtrækning/tvang eller evt. nedsat kontingent til bestyrelsen ikke er vejen at gå. Filippa foreslog, at vi alle i bestyrelsen, skulle tale med mindst to kandidater, som vi ville foreslå, om ikke bestyrelsesarbejde kunne være noget for dem.

Muligheden for en pølsevogn/foodtruck, fællesspisning og lign. blev drøftet. Afventer vinteren, og hvor dyr den bliver. Enighed om, at det vil være godt for fællesskabet, som måske kan udmønte sig i kommende kandidater til bestyrelsesarbejdet.

/Per